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Abstract (en)
[origin: WO2019185720A2] The invention relates to a method for cleaning rollers used for metal strip processing. According to said method, the
roller surface is cleaned by means of an aqueous alkali metal hydroxide or alkaline earth metal hydroxide washing liquid or an acidic washing
liquid, the washing liquid is removed and the roller surface is dried. A machine for cleaning rollers (1) comprises a washing frame (10) designed for
positioning a roller (1) to be cleaned, and at least one means (6, 7, 14) for applying at least one washing solution to the roller surface of the roller (1)
to be cleaned.

Abstract (de)
In einem Verfahren zur Reinigung von Walzen, die zur Metallbandbearbeitung eingesetzt werden, wird die Walzenoberfläche mit einer wässrigen
Alkalimetall- oder Erdalkalimetallhydroxid-Waschflüssigkeit oder einer sauren Waschflüssigkeit gereinigt, die Waschflüssigkeit entfernt und die
Walzenoberfläche getrocknet; eine Vorrichtung zur Reinigung von Walzen (1) umfasst ein Waschgestell (10), das zum Positionieren einer zu
reinigenden Walze (1) eingerichtet ist, und mindestens ein Mittel (6, 7, 14) zum Aufbringen mindestens einer Waschlösung auf die Walzenoberfläche
der zu reinigenden Walze (1).
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